
توجه به ارزشهای دینی و کانونهای مذهبی نیز از جمله فعالیتهای این دوره می باشد. 
بزرگداشت مداحان اهل بیت)ع(، تأمین اعتبار از مرکز برای کانونهای فرهنگی و هنری 
مساجد در شهرستان های باشت و گچساران )برای اولین بار بودجه ای معادل چهار تا 
پنج سال هرکانون برای آنها اختصاص داده شد(، اخذ اعتبار برای برخی از مساجد مهم 
دو شهرستان از مرکز و دهها فعالیت دیگر از جمله برنامه های جدید در این عرصه 
می باشد. در زمینه کمک به محرومین از طریق نهادهای امدادی و خیرین از طریق 
کمیته امداد حضرت امام خمینی )ره( و بهزیستی کمک های شایانی صورت گرفته 
است. در دو سال گذشته بیش از یکصد میلیون تومان از طریق خیرین و نهادها علاوه 
بر اعتبارات معمولی به این دو نهاد کمک شده تا در اختیار مددجویان و نیازمندان قرار 

گیرد )آمار رسمی این کمکها از طریق این دو نهاد قابل وصول است(.

ابلاغ پرداخت مطالبات فرهنگیان استان به خزانه

پیش از این با پیگیری های فراوان و همچنین طی نامه ای دیگر به وزیر آموزش و 
بویراحمد  و  استان کهگیلویه  فرهنگیان-  مناطق محروم  پاداش  پرورش درخصوص 
-به وی یادآور شده بودم که تاکنون در این خصوص اقدام لازم و بایسته توسط آن 
اقدام،  عدم  درصورت  که  متذکر شده  نامه  آن  در  است.  نپذیرفته  وزارتخانه صورت 
اینجانب و دیگر نمایندگان ناگریز به انجام تکالیف قانونی خود خواهیم بود و موضوع را 

از طریق محاکم قضایی پیگیری خواهیم کرد.
پس از پیگیری ها، آقای محمدباقر نوبخت سخنگو و معاون برنامه ریزی و نظارت 
اعتبار  دار کشور دستور تخصیص  به خزانه  نامه ای  ریاست جمهوری طی  راهبردی 
ماندن  مسکوت  سال ها  از  پس  تا  کرد  صادر  را  تومان  50میلیارد  بر  بالغ  هزینه ای 

مطالبات فرهنگیان عزیز، خدمتی کوچک به آنان شده باشد.
 

طرح هر روستا یک پروژه

- در آغاز دوره نمایندگی ام به دنبال این بودم که این دوره مردم هر منطقه طعم 
شیرین خدمت نظام را حداقل در یک پروژه یا طرح کوچک چشیده و درک کنند. 
برخی از پروژه ها  بر زمین مانده و برخی اصلًا کار نشده بودند. لذا با این هدف و طی 
یک طرح آزمایشی کار را شروع کرده و امیدوار هستم تا پایان این دوره این طرح 
کامل گردد. عناوین طرح های شروع شده یا از زمین بلند شده را بعضاً به شرح زیر 

عنوان می کنم.
حوزه بویر احمد گرمسیری

- گازرسانی به مجموعه روستاهای بویراحمد گرمسیری به عنوان یکی از بزرگترین 
طرح های استان

- ساماندهی رودخانه دیل
- بهسازی آرو

-شروع بهسازی جاده بویراحمد گرمسیری با اعتبار 20 میلیارد ریالی از محل ماده 
180 و ملی

- تکمیل کانال های آبرسانی
- زمین ورزشی آرو

- ترزیق اعتبار کافی جهت طرح گردشگری دشتک
- بهسازی گناوه

- بهسازی آبریگون
- حوزه لیشتر و خیرآباد

- تکمیل100 درصدی گازرسانی به روستاه های لیشتر در سال92
- بهسازی روستاهای بزرگ اسلام آباد، ده خلیفه، چهار بیشه و...

- جاده قبرستان مظفرآباد
- جاده آبکل

- کتابخانه خیرآباد
- سالن ورزشی خیرآباد

- تامین اعتبار جهت شروع طرح آبیاری آبرزی و تنگ انگشترک در خیرآباد حدود 
1500 هکتار

- گاز رسانی سعادت آباد و دژسلیمان
- به نتیجه رساندن طرح بند کشاورزی دژسلیمان

- ترزیق قریب به 60 میلیارد ریال اعتبار جدید به طرح کشاورزی لیشتر

منطقه باباکلان و بی بی  حکیمه 

- آسفالت جاده آبشیرین و بی بی جان آباد و ادامه آن
- بهسازی وسیع بی بی جان آباد، آبشیرین، باباکلان

- گاز رسانی به باباکلان به عنوان یکی از بزرگترین طرح های استان
- ساماندهی ویژه کاکا مبارک و بی بی حکیمه)س(

- شروع احداث زمین ورزشی در آبشیرین
- کمک به مساجد منطقه امامزاده جعفر

- آبرسانی به امامزاده جعفر با اعتبار قریب به یکصد میلیارد تومان
- تکمیل بهسازی تلخاب شیرین- ماهور باشت - شهرک - سربیشه - سرآب ننیز

- زمین ورزشی سرآب ننیز
- تأمین اعتبار روکش راه سرآب ننیز

- طرح گردشگری سرآب ننیز
- و...

روستاهای باشت

- شروع آبرسانی به مجموعه 17 روستاهای مله باشت
- روکش آسفالت جاده منصورآباد

- ایجاد طرح های ورودی سرآب بیز، خان احمد، منصورآباد، بوستان، بیدک
- گازرسانی به آبدهگاه ها  و سایر روستاها

- شروع تکمیل بهسازی بیدک، نارگ موسی، آبدهگاه، سرآب بیز، بوستان، چالموره، 
لار، تلچگاه، شاه بهرام، کزنگان و نازنگان، شاه زینعلی

- تأمین اعتبار پل و جاده نیمدور
- تکمیل گازرسانی چم بلبل، بهره عنا و شروع گاز رسانی مله برفی و امام ضامن

- تأمین اعتبار آغاز روکش راه پشتکوه، خان احمدها
- طرح بزرگ ساماندهی رودخانه باشت از دو طرف

- اصلاح جاده ورودی باشت و تأمین اعتبار روستایی و بلوار بوستان و ورودی باشت

برخی از طرح های مهم شهری در گچساران و باشت

تأمین اعتبار برای طرح های مهم درون شهری دوگنبدان خارج از بودجه شهرداری: 
- تأمین اعتبار برای روکش آسفالت خیابانهای بافت قدیم، کیامرثی، امینی، بشارت 

و... از محل اعتبارات غیراستانی
- تأمین اعتبار برای پارکهای جنگلی، کوهستان، تکمیل پارک نسبت به مبلغ یک 

میلیارد و دویست میلیون، کانالهای 108 و کارکنان دولت، پارکهای محله ای
- تأمین اعتبار برای ساماندهی و ورودی شهر دوگنبدان

- تأمین اعتبار برای ساماندهی گلزار شهداء دوگنبدان
- ساماندهی خیابانهای بافت فرسوده دوگنبدان به مبلغ یک میلیارد تومان

- لازم به ذکر است که بودجه شهرداری دوگنبدان از قریب به 1 میلیارد تومان در 
سال 91 به قریب به 13 میلیارد تومان در سال 93 خواهد رسید.

- طرح های ورزشی از محل اعتباری نفت در محله سادات، محله لبنان، رادک، 108 
، کارکنان دولت، پانصد دستگاه، چمن مصنوعی در ورزشگاه شهید بشارت، ساماندهی 

ورزشگاه تختی
- تأمین اعتبارات مجتمع فرهنگی برای آموزش و پرورش از محل اعتبارات نفت 

تأمین اعتبار برای برخی طرح های مهم شهر باشت
- اعتبار بازگشایی خیابان پاسداران به مبلغ 10 میلیارد ریال

- اعتبار تکمیل کمربندی در سال 93 به مبلغ 12 میلیارد ریال
- پارکها و زمینهای ورودی محله ای شهری در 5 منطقه

- پارک ساحلی باشت با اعتبار 60 میلیارد ریال
- ساماندهی برق باشت و بوستان و همچنین توسعه روشنایی روستاها

آبرسانی مجموعه روستاهای مله باشت
در زمان تبلیغات انتخابات دوره نهم گفته بودم: نمی دانم آیا می توانم مشک آب را از پشت 
دختران این منطقه بر زمین بگذارم تا اینکه مجبور نشوند در کنار جاده اصلی به حمل آب 
مشغول شوند یا خیر؟  این موضوع جزو دغدغه ها یم بود و اعتبارات حداقلی باشت هم اجازه 
نمی داد به این موضوع کمک شود. از حضور برادر عزیزم جناب سردار عدل ها شمی فرماندهی 
محترم قرارگاه قرب خاتم الانبیاء درخواست داشتم که برای حل این مشکل کمک کند. 
خوشبختانه با موافقت فرماندهی محترم قرارگاه خاتم الانبیاء مبلغ 15 میلیارد ریال برای 
اجرای این طرح ابلاغ گردید و مجموعه روستاهای بوسنگان تا مله باشت )شامل 17روستا( 
در مسیر آبرسانی این مجتمع عظیم قرار گرفته و امید دارم در آینده نزدیک بتوانیم این طرح 
مهم را به نتیجه رسانده و یکی از دغدغه های ذهنی خود و مردم شریف و عزیز این منطقه 
را حل نمائیم. این در شرایطی است که اعتبارات آبرسانی روستایی شهرستان باشت از محل 
اعتبارات استانی شاید حداکثر به رقم200 تا 300 میلیون تومان می رسید. به عبارتی برای 

یک طرح بیش از 5 تا 7 برابر اعتبار شهرستان، اعتباری جدید ابلاغ گردید.

تکمیل فازهای آبرسانی دشت لیشتر
بیان این واقعیت که مردم شریف لیشتر هنوز نتوانسته اند از آب سد کوثر به نحو شایسته 
استفاده کرده و طرح منظور در قانون بودجه فاقد اعتبار بوده، قدری دردناک است. بازدید 
مکرر مسوولان وزارت نیرو از این منطقه و دلسوزی مهندسین در این طرح و در کنار 
مدیریت خوب آب منطقه ای شهرستان و مدیر عامل و معاونین محترمشان این انگیزه را 

ایجاد کرد تا این طرح با جدیت بیشتری پیگیری شود. به شهادت این عزیزان وزارت نیرو 
در سال 92 اعلام نمود برای اجرای طرح لیشتر هر آنچه که در توان اجرایی بوده عمل شده 
و وزارت پرداخت اعتبار خواهد کرد. در سال 92 قریب به 35 میلیارد ریال هزینه گردید و 
یکی از پمپاژهای مهم به بهره برداری رسید. اگرچه به دلایل نامعلوم و کم کاری در گذشته، 
حق مردم لیشتر تضییع گردیده است ولی امیدوارم بتوانیم با جدیت و تلاش مسوولان ملی 

و محلی در طی سنوات آتی شاهد بهره برداری کامل مردم از این طرح باشیم.

طرح های مهم راه و شهرسازی در حوزه شهرستان باشت

باشت از جمله نقاط استان است که علیرغم کوچکی در حوزه راه و شهرسازی مشکلات 
جدی دارد. خوشبختانه با تأمین اعتبار خارج از اعتبارات استانی در یکی دو سال گذشته 
اقدامات شایسته ای صورت گرفته که لازم است به سهم خودم از اینکه در این زمینه با اینجانب 
همکاری داشته اند از مسوولان ملی و محلی تشکر کنم. برخی اقدامات انجام گرفته و یا در 

حال انجام به شرح زیر آمده است و انشاالله اقدام خواهد شد.
- راه منطقه پیچاپ از ده بزرگ: راهی که پس از سال ها گشوده و منطقه پیچاپ از باشت 

دارای جاده خواهد شد و مشکل همیشگی این منطقه انشاالله حل خواهد گردید.
- تقاطع غیر هم سطح دو راهی باشت که با اعتباری قریب به 70 میلیارد ریال آغاز خواهد 

شد.
- بلوار وسط بوستان و ساماندهی این منطقه که کمک بسیار زیادی به بوستان خواهد کرد.

- ساماندهی جاده باشت - چرام از محل اعتبارات کمک گرفته از مرکز
- روکش آسفالت منصور آباد، سراب بیز، پشت کوه باشت و انشاالله  در مراحل بعد خان 

احمد و کمربندی باشت و نیز ساماندهی جاده نارگ موسی، درک لار و...

کلام آخر:

اگر اصرار دوستان نبود، ضرورتی بر ارایه این گزارش نمی دیدم. کار اصلی را دولت و 
دستگاه های اجرایی انجام می دهند و نماینده بسته به توان، سوابق و پیگیری هایش می تواند 
به عنوان مطالبه گر، ناظر و پیگیر در این امر همیار و همکار باشد. می دانم مردم، خوب و بد 
جامعه شان را به حساب وکیلشان می گذارند. خوب یا بد فرهنگی است که حاکم بر جامعه 
ماست و آنکه پای در این عرصه می گذارد باید پذیرفته و تمام تلاشش بر این باشد که خوبها 
بیش از بدها باشد و یا اینکه عملکرد دورانش بهتر از گذشتگانش باشد. در برابر خود و خدای 
خود تعهد بر تلاش کامل بر انجام وظیفه داشته ام و آنچه نگارش کرده ام در حد محدودیت 
قلم است وگرنه شب و روز نماینده، انجام وظایفش است که البته در این مقاله نمی گنجد. 
به سهم خودم از فضای موجود در حوزه انتخابیه ام ناراضی نیستم. برخلاف سایر نقاط، دیگر 
رقبای انتخاباتی ام هیچگاه تلاش بر محدود کردن فعالیت ها یم و یا تخریب کارها نداشته اند 
که وظیفه دارم از آنان تشکر کرده و این را مرهون فرهنگ بالای حوزه انتخاباتی ام می دانم. 
استانداران این دوره حتی آنانی که از نظر دیدگاهی همسو نبودیم در این مسیر همراه 
می دانستم و از تلاششان برای توسعه و آبادانی حوزه انتخابیه ام تشکر می کنم. راه آغاز شده 
سخت است و عقب ماندگی ها  بسیارند. نمی توان نماینده را که میبایستی چشم بینای ملت 
ایران باشد در طناب مطالبات شخصی گیر داد و فرصتهای حاصل شده برای عموم جامعه را 
سوزاند و نماینده را مسوول حل مشکلات بسیار کوچک شخصی دانست. گچساران و باشت 
مأوای اقوام مختلف بوده که لازم است احترام تمامی اقوام و مناطق را در عرصه خدمت مورد 
توجه قرار داد. ویژه خواری، تبعیض، فرصت طلبی از جاه و مقام، سیاست زدگی، پنهان شدن 
در پشت پست و مقام برای حل مسایل قومی و فردی، سوء استفاده از احساسات قومی، 
شعارهای تند احساسی، استفاده ابزاری از دین  و ارزشهای انقلاب، تهدید و تطمیع جامعه، 
از جمله مواردی است که پایه های جامعه را آسیب می رساند و متاسفانه در دوران نسبتاً 
طولانی با استفاده از ابزار نماینده این موارد بر این حوزه حاکم بود. زدودن این فرهنگ از 
جامعه آسان نبوده و لازم است. این گزارش خدمت کوچک اینجانب می باشد و انشاالله مردم 
و مسوولان تلاش خواهند کرد فعالیت ها  بیش از این شود. گذشتگان هم بیش از آنچه که 
تصور می کنیم زحمت کشیده و خدمت کرده اند. اجر آنان نزد خداوند باریتعالی محفوظ و 
دعای خیر مردم هم پشت سر آنان است.  همچنان بر عهدی که با مردم در دوران انتخاباتی 
ام بسته ام پایبندم و قول بر آن دارم نماینده ای در شأن مردمم باشم و جزو نماینده های بی 
تأثیر نباشم. رعایت شایسته سالاری همراه با توجه به اقوام مختلف در شهرستان و استان از 
نقطه نظرات جدی اینجانب می باشد. پذیرفتن مسوولیت توسط فرزندان شایسته حوزه های 
مختلف گچساران و باشت از اقوام مختلف در جامعه موجب مباهات است و اینجانب به سهم 
خودم از این عزیزان بواسطه پذیرش این مسوولیت ها تشکر می کنم و از مسوولان محترم 
دولت در استان و مرکز هم که به این عزیزان اعتماد کرده اند تشکر می کنم. اگر چه اعتقاد 
دارم هنوز راه زیادی تا اصلاح مسیر اداری استان و شهرستان وجود دارد و شاید انتصابی 
در دوران نمایندگی اینجانب نیز به خطا نزدیک باشد ولی تمام تلاشم را بر این محور 
گذاشته ام تا به مسوولان محترم استان و ادارات کل برای انتخاب مدیرانشان مشورتی 
معقولانه دهم و اگر نظر دوستان و مدیران استان به منطق و مصلحت جامعه نزدیکتر باشد 
پذیرفته و همراهی کنم. علی رغم گذشت دو سال از دوران نمایندگی ام همچنان که در 
دوران انتخابات اعلام نموده ام استراتژی ام همکاری با مسوولان وقت و برای خدمت به 
مردم است و به همین دلیل است که بسیاری از مدیران همچنان از مدیران قبل بوده و یا 
تغییرات صورت گرفته شده جزئی و شاید از دید برخی از دوستان و سروران عزیزم نگران 
کننده است. به تمام جریانات سیاسی احترام گذاشته و از اینکه شرایط سیاسی منطقه را 
در جهت خدمت به منطقه آرام و منطقی مدیریت می کنند تشکر می کنم. اعتدال به معنای 
واقعی و رعایت منزلت انسانها و جریانات سیاسی می بایستی سر لوحه تمامی کارهایمان 
باشد. اعتقاد دارم نگرش ملی و منطقه ای میبایستی یکسان بوده و از ظرفیتهای ملی برای 
توسعه استان و منطقه استفاده کرد. در پایان امیدوارم فرصت باقیمانده تا پایان این دوره از 
خدمتم را با دعای خیر شما در حد توان و به نحو مطلوب به اتمام رسانده و شرمنده خون 

شهدا و امام شهدا نباشم.
والسلام - غلامرضا تاج گردون

گزارش کار یک روز نماینده طرح هر روستا، یک پروژه در اولویت برنامه هایم قرار دارد
 و چالش های پیش رو 

به هر دلیلی بنده نماینده مردم شریف گچساران و باشت شدم و به هر 
دلیلی رییس کمیسیون بودجه مجلس. جایی که محل عبور تصمیمات و 
اطلاعات مهمی بوده و هست. روز دوشنبه سیزدهم مرداد ماه نود و سه 
که  یکی از روزهای تعطیلی مجلس هست رو دوست دارم گزارش بدم تا 

مردم عزیزم بدونن ما با چه چالشی رو به رو هستیم. 
ساعت 9صبح با رییس اداره خاورمیانه صندوق بین المللی پول در محل 
مجلس دیدار داشتم. بعد از سال ها دوره فترت دوری نهادهای بین المللی 
مهم و مستقل دنیا، تازه داره یخ گفتگوهای علمی و فنی هم باز میشه. 
اون سال ها در یک چرخه  علمی، فنی و مستقل مهمترین چالش های 
اقتصاد در این جلسات بحث و بالاخره تصمیمات دقیقتری گرفته می شد 
ولی به نظرم مدتها از این صحنه گفتگو فاصله گرفته شد و نتیجش رو 
دیدیم... بحث زیادی شد، اما به عنوان نماینده یک شهرستان محروم 
که حتی در مهمترین صحنه مذاکرات و مباحثات نمیتونه شهرش رو 
فراموش کنه یکی دو نکته خیلی مهم بود. اونها هم مثل ما تحلیل میکنن 
که رشد اقتصادی داره به اقتصاد ایران برمیگرده. اونا اعتقاد دارن رشد 
منفی 5 درصدی 91 به منفی1/7 در سال92 و در سال93 به 1/5 مثبت 
میرسه و انشالله94 و 95 بالا میره ولی نه اونقدر که اوضاع کلی عوض 
بشه. نرخ تورم هم از عدد افسانه ای40 درصدی! به عدد وحشتناک 20 
درصد تنزل پیدا میکنه یعنی دو برابر وقتی که اقای خاص دولت را در 
و  استانم  از حساب  نمیتونم  که  ویژه ای  نکته  گرفت.  تحویل  سال 84 
منطقه ام و در یک کلام کشور خیلی جداش کنم وضعیت بیکاری و نرخ 
بیکاری هست. سال92 اونها پیش بینی کردن 12/9 درصد و این عدد 
برای سال های93 و 94 به بیش از 14/6 میرسه! عددی که کارشناسان 
میدونن یعنی چی و خانوارهای مملو از بیکار هم دردشو میکشن. این 

یعنی حداقل20 درصد به بیکارهای ما اضافه میشه. 
این مطالب رو در ذهن داشته باشیم و ببینیم مردم چه انتظاراتی از ما 

دارن. همه و همه از ما شغل میخوان.
عاجزانه  درصدشون  پنجاه  از  بیش  و  داشتم  حدود190پیام  دیشب 
درخواست شغل و کار داشتن. تقصیر ندارند که درس خوندن، پدرشون 
بیکاره و بیمار، سنشون داره میره بالا و تنها ادم در دسترسشون تازه اگه 
به پیام یا تلفنشون بتونه جواب بده نماینده است. نماینده ای که نمیتونه 
برای تک تک اونا توضیح بده که تراز تجاری منفیه، نرخ سرمایه گزاری 
منفیه و بهره وری سرمایه منفیه و... فکر میکنید نماینده باید چه کار 
کنه؟ میتونه بزنه به بی خیالی، میتونه دروغ بگه و میتونه اون چیزی رو 

که تشخیص میده و به نفع مردمش و کشورش هست رو ادامه بده.
حکایت ما حکایت پزشکی هست که میدونه مریضش داره بهتر میشه 
و غده سرطانیش داره کم کمک مداوا میشه ولی بیمارش دردشو داره 
و اطرافیانش هم زجرشو میبینن و نمیدونن حرف دکتر رو باور کنن یا 

درد مریضشون رو... 
بگذریم برگردیم به ادامه گزارش و صحبت خودمونی وکیل و موکل... 
از اون جلسه اومدم سازمان مدیریت، ابلاغیه طرح های عمرانی ماده 180 
بود رو  توازن منطقه ای که پیشنهاد خودم در مجلس  یعنی طرح های 
پیگیری کنم. با پیگیری و هماهنگی خوبی که تو استان هست و سازمان 
با من همکاریشون خوبه، تنها استانی که اعتباراتش حل شد و ابلاغ شد 
از بهمئی گرفته تا دنا. من هم در این وسط  استان ماست. طرح هایی 
خوشحالم که سریعتر کارامون جلو میره. عجله دارم و هنوز ابلاغیه نرفته، 
با معاون استاندار و شهردار و مدیران تماس میگیرم که کاراشون رو جلو 
ببرن. به هر  حال ساخت یک پارکی که شب عید فطر به مردم قول دادم 
که جشن سال بعدشون در یه پارک جدید دیگه برگزار کنند و کانال 
رزمندگان و کارکنان و بافت فرسوده و بهسازی روستاهها و... برام مهمه 

و یک روز هم یک روزه.
از شهرستان و پشتکار فرمانداران و شهردارهای شهرهای  حقیقتش 
حوزه انتخابیه ام خیالم راحته که دارن دلسوزانه کار میکنن ولی تو استان 
مثل همیشه بین چند اداره لنگ میزنیم. به هر حال کارا زیاده و همین 
کاراست که تا حدودی میتونه تحرک و کار رو زیاد کنه. حدود 150 طرح 
فعال در حوزه انتخابیه ام هست و در این شرایط موجود به نظرم خوبه. 
به هر حال در ایران کار همینه، و اگر بری دنبالش میشه و به سرانجام 
می رسه، و اگر هم نری نمیشه و راکد خواهد ماند. اینها یه طرف از طرف 
دیگه معمولاً رسم نیست رییس کمیسیون بودجه بره در وزارتخانه ها  و 
دنبال کار حوزه انتخابیه اش و من هم ناگزیرم این رسم رو بشکنم، چون  
استانم و دیارم نیاز داره. در این وسط کار دو سه نفر از شهرستان که 
اومدن دنبال کاراشون رو دیدم. و بعدش جلسه مشورتی وزیر کشور رو 
داشتیم در خصوص برنامه ششم و مناطق. این جلسه جمع محدودیه و 
معمولا دو سه هفته ای یکبار تشکیل میشه و بحثهای مهم برنامه ریزی 

مطرح میشه. شاکله بحث جلسه زاگرس و منطقه خودمون بود.
کننده  تکمیل  بود.  دردناک  خیلی  شد  ارایه  جلسه  تو  که  گزارشی 
جلسات امروزم بود. فقر، عدم تعادل، حاشیه نشینی، بیکاری، مهاجرت و... 
مجموعه شاخص های بدی که مشترک منطقه زاگرس است. استان من 
هم وسط این کار قرار گرفته. بیکاری نزدیک به50 درصدی کرمانشاه و 
برخی از شهرستان های زاگرس نشین خیلی دردناکه. درسته نرخ بیکاری 
شهر من کمتر از اوناست ولی در مقیاس ملی بالاست و خطرناکه. در اون 
جلسه فهمیدم راه انداختن فراکسیون زاگرس و پیگیری مشکلات این 
منطقه در برنامه ششم از اوجب واجبات برای این منطقه است. تلاش 
میکنم در دوره نمایندگی ام قدری از مشکلات رو نشون بدم و در برنامه 
ششم یه حرکتی بکنم. شب حدود ساعت نه برگشتم منزل. فردا صبح 
اول وقت، دو قرار دارم. یکی صندوق توسعه ملی در خصوص پتروشیمی 
که انشالله خبر تکمیلش رو بعدا اعلام خواهم کرد و بعدش شرکت گاز 
برای بحث گازرسانی به روستاه های حوزه انتخابیه ام. یه کم تلاش کنیم 
رسانیشون  گاز  کار  گچساران  روستاه های  تموم   94 پایان  تا  میتونیم 
رو شروع کرده و یا تموم کنیم. کاری که حتی فراتر از پیش بینی های 
اولیه ام صورت گرفته. باید از شرکت گاز در این زمینه تشکر کنم. باید 
گزارشات لازم برای جلسات را آماده کنم. طبق معمول حدود دو تا سه 
ساعت جواب پیام ها و ایملی ها رو دادم و اخیرا شبکه های جدید مجازی 
اجتماعی اضافه شده و پیام ها از این مجرا هم اضافه و ما هم گرفتارتر... 
به هر حال نیمه شب گذشته سر به بالین گذاشته و صبح این یادداشت 
رو نوشتم. آخرای نوشتنم بود خسته شدم... سایت های محلی رو سری 
زدم. دیدم تیتر یک خبر در مورد منه و جلسه ای که برای اشتغال در 
گچساران تشکیل دادم. پیش خودم گفتم ما کجا و این دوستان کجا. نه 
نیازی به تظاهر دارم و نه نیازی به شعار، ولی خیلی دوست داشتم و دارم 
مردمم درکم کنن که بخدا دنیا همینه و گیر ایناست نه اونایی که همه 
چیزشون سیاسته. سیاست خوبه ولی منافع مردم اونم از جنس فقیرش 
مهمتر. دل بسوزونیم مردم نگاهشون بهتر میشه، انگیزشون برای زندگی 
بیشتر میشه، و دل نسوزونیم میشیم بار اضافه بر دوش مردم... خلاصه، 
بگذریم ساعت هفت صبح شد و با 4-5 ساعت خواب نا ارام باید بریم و 
یک روز دیگه پرتلاطم رو شروع کرد. یا حق و این هم شد گزارش یک 

روز یک نماینده اونم در روز تعطیل...
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پروژه های خارج از بودجه استانی و پیگیری طرح های ویژه
در زمان تبلیغات انتخابات دوره نهم گفته بودم: نمی دانم آیا می توانم مشک آب را از پشت دختران این منطقه بر زمین بگذارم تا اینکه مجبور نشوند در کنار جاده اصلی به حمل آب مشغول شوند یا خیر؟ این 
موضوع جزو دغدغه ها یم بود و اعتبارات حداقلی باشت هم اجازه نمی داد به این موضوع کمک شود. از حضور برادر عزیزم جناب سردار عدل ها شمی فرماندهی محترم قرارگاه قرب خاتم الانبیاء درخواست 
داشتم که برای حل این مشکل کمک کند. خوشبختانه با موافقت فرماندهی محترم قرارگاه خاتم الانبیاء مبلغ 15 میلیارد ریال برای اجرای این طرح ابلاغ گردید و مجموعه روستاهای بوسنگان تا مله باشت 

)شامل 17 روستا( در مسیر آبرسانی این مجتمع عظیم قرار گرفته است.


